

人文及創作系銀禧紀念

25th Anniversary of Humanities and Creative Writing
Sense of HUM-OUR, Year of Silver

從1990年的「人文學科」至今天的「人文及創作系」，人文及創作系的師生以25年的時間，將「人文學」由頑石冶煉成閃閃生輝的純銀。沒錯，2015年將會是人文及創作系的銀禧紀念。

為慶祝這閃爍的里程，人文及創作系與人文薈將從2015年初開始，聯手舉辦一系列的慶祝活動。2015年2月10日，人文及創作系率先與校友事務處合辦晚間聚會來揭開序幕，接著將有一連串的學術講座及一些勾起「HUM人」珍貴回憶的網上活動，最後將於2015年10月10日舉行盛大的午間聚餐來作圓滿終結，詳情容後通告。



From "Humanities Programme" to "Department of Humanities and Creative Writing", it has been a shining progress to turn the ore to silver since 1990. Yes! It is the 25th Anniversary of Humanities in HKBU.

To celebrate this special occasion, Department of Humanities and Creative Writing (HMW) and Humanities Alumni Association (HUMAA) will organise a series of events from early 2015, starting with a kick-off gathering which will be co-organised with Alumni Affairs Office on 10 February 2015, followed by a series of seminars, some memories recalling online activities and rounded up with a reunion luncheon on 10 October 2015. Details will be announced shortly.

人文薈網址 HUMAA Website: <http://hmw.hkbu.edu.hk/>

人文及創作系網址 HMW Website: <http://alumasso.hkbu.edu.hk/hum/>

第二屆香港浸會大學傑出校友獎

The Second HKBU Distinguished Alumni Award

為表揚優秀校友的卓越成就，香港浸會大學於2013年設立並圓滿舉行首屆傑出校友獎。第二屆傑出校友獎已於2014年10月截止提名，由大學校董會暨諮議會主席鄭恩基先生擔任主席的評審委員會，經已選出獲獎人，結果將於2015年上旬公佈。獲獎人及其提名人與贊同人將獲邀出席在2015年3月於香港浸會大學校慶酒會中舉行的傑出校友獎頒獎典禮。有關傑出校友獎的詳情，請瀏覽 <http://aao.hkbu.edu.hk/tc/home/index.php>.



DISTINGUISHED
ALUMNI AWARD
傑出校友獎

Following the success of the inaugural Distinguished Alumni Award in 2013 to recognise the distinguished achievements of HKBU alumni, the nomination for The Second HKBU Distinguished Alumni Award has completed in October 2014. Chaired by Mr. Cheng Yan-kee, Chairman of the Council and the Court of HKBU, the Selection Committee has selected the awardees and the finalised results will be announced in early 2015. All award recipients and their nominators and supporters will be invited to attend the Award Presentation Ceremony at HKBU Founders' Day Reception in March 2015. For details of the Award, please visit <http://aao.hkbu.edu.hk/en/home/index.php>.